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Award-winning original fiction for learners of English. At seven levels, from Starter to
Advanced, this impressive selection of carefully graded readers offers exciting reading
for every student's capabilities. Alex is a thirty-year-old art gallery assistant and
hopelessly in love with her boss, Brad. Then, an incident at the gallery means they have
to spend a few days at Brad's country house. This is Alex's opportunity to impress but
nothing seems to go the way she planned. A surprise guest and a Christmas party help
Alex to discover what she really, really wants. Paperback-only version. Also available
with Audio CDs including complete text recordings from the book.

作者介绍:

目录:

All I Want_下载链接1_

标签

英文

2018

评论

真正对自己好的其实一直都在身边，所谓完美的Brad，根本完全就只是一个假象而已
。taka lib.

-----------------------------
练语感

-----------------------------
傻大姐被色所迷，然后发现真爱一直在身边的故事

-----------------------------
Yeah, just a crush...
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-----------------------------
傻大姐的发现真爱之路，喜欢是疯狂的，但爱是深沉的，有时候沉到你都忘了。

-----------------------------
练语感 剧情就不说了 要多苏有多苏吼

-----------------------------
english in science intermediate , oh brad lol

-----------------------------
第一本完整读完的英文小说 很简单 适合高中生阅读 呵呵 剧情简单

-----------------------------
看上去很完美的人可能并不适合自己，
理解自己的，永远现在你旁边的人人才是最合适的

-----------------------------
大龄版玛丽苏移情别恋失败小故事

-----------------------------
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